
PROTOKÓŁ Nr XXXIII/05 

XXXIII-ej sesji Rady Miasta Szczecinek 

w dniu 29 grudnia 2005r. 
 
 

Stan Radnych – 21 
Obecnych – 19 

Rozpocz�cie sesji nast�piło o godz. 9.00 

Jerzy Musiał – Przewodnicz�cy Rady Miasta - w �wi�tecznym nastroju witam na XXXIII-ej sesji Rady Miasta, zwołanej 
głównie ze wzgl�du na zmiany w bud�ecie miasta. Witam serdecznie Radnych, Pana Burmistrza, Radnych Powiatu, 
przedstawicieli Urz�du Miasta, Dyrektorów spółek miejskich, witam media obecne na sali i publiczno��, która za 
po�rednictwem TV b�dzie ogl�dała obrady sesji. 
 Przedstawiony wraz z zaproszeniem porz�dek obrad przewiduje 11 punktów, ale nast�piła pewna zmiana. Pan 
Burmistrz dodatkowo, poniewa� Minister Finansów  
w ostatniej chwili przyznał 132.000 zł subwencji o�wiatowej, wnosi projekt uchwały o dokonanie zmian w bud�ecie miasta 
Szczecinek na 2005r. W zwi�zku z tym porz�dek obrad poddam pod głosowanie. Przedstawia� si� on b�dzie 
nast�puj�co: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyj�cie protokołu z ostatniej sesji. 
3. Odpowiedzi na zapytania Radnych z poprzedniej sesji. 
4. Wyst�pienia Parlamentarzystów, Radnych Sejmiku Województwa, Radnych Rady Powiatu. 
5. Uchwały w sprawie dokonania zmian w bud�ecie miasta Szczecinek na 2005 rok. 
6. Uchwała w sprawie zaci�gni�cia po�yczki. 
7. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomo�ci stanowi�cych własno�� Miasta Szczecinek. 
8. Sprawozdanie Pełni�cego funkcj� Burmistrza Miasta Szczecinek. 
9. Informacja Przewodnicz�cego Rady Miasta. 
10. Wnioski i zapytania Radnych. 
11. Zako�czenie sesji. 
 
Poddaj� pod głosowanie. Kto jest za tym, �eby zaproponowany porz�dek obrad zmieni�, wprowadzaj�c w pkt. 5 
dodatkow� uchwał� w sprawie dokonania zmian w bud�ecie miasta Szczecinek na 2005r. /zamiast uchwała, b�d� to dwie 
uchwały/? 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada przyj�ła zaproponowan� zmian� porz�dku obrad. 
 
Stwierdzam quorum, obecnych 19 Radnych, sesja prawomocna do podejmowania uchwał. 
 
 
ad. pkt. 2 – Przyj�cie protokołu z ostatniej sesji. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM  - poddał pod głosowanie przyj�cie protokołu z ostatniej sesji. 
 
W głosowaniu jawnym oddano głosów: 
za – 18 
przeciw – nie było 
wstrzymał si� od głosu – 1 
Wi�kszo�ci� głosów Rada przyj�ła protokół XXXII sesji Rady Miasta. 
 
 
ad. pkt. 3 – Odpowiedzi na zapytania Radnych z poprzedniej sesji. 
 
Anna Mista - odpowiadam na pytanie p. Bratkowskiego, które dotyczyło wymiany �ródeł �wiatła w o�wietleniu miejskim. 
W latach 1996 – 1997 nast�piła dwu-etapowa modernizacja o�wietlenia w mie�cie Szczecinek.  �ywotno�� �arówki to 4 – 
5 lat. W 2003r. miasto dokonało wymiany �ródeł �wiatła przy głównych drogach krajowych i wojewódzkich, natomiast na 
pozostałych, w miar� potrzeb �ródła �wiatła s� wymieniane. Na terenie miasta posiadamy ł�cznie 2300 �ródeł �wiatła 
o ró�nej mocy. Koszt wymiany jednej �arówki wynosi od 50 – 100 zł. Gdyby�my chcieli jednorazowo wymieni� wszystkie 
�ródła potrzebna byłaby kwota 170.000 zł, dlatego na bie��co robione s� przegl�dy i �ródła �wiatła s� wymieniane. 
Cz�sto okazuje si�, �e kabel jest do wymiany, a nie �arówki. 



- 2 - 

 Je�li chodzi o porz�dek przy stawach, przy obwodnicy. Teren ten stanowi własno�� miasta i wystawiany był 
kilkakrotnie na sprzeda�. Przetargi nie przyniosły skutku, do dnia dzisiejszego teren ten nie został sprzedany. Przez 
pracowników zatrudnionych w UM teren ten jest dora�nie porz�dkowany. W tym roku wykoszony był barszcz 
Sosnowskiego. Zdarza si�, �e latem kto� co� tam wysypie, wi�c jest to usuwane. Je�li chodzi o budynek, który tam stoi, to 
zgodnie z deklaracj� Prezes ZGM, je�eli teren ten do ko�ca I-szej połowy roku nie zostanie sprzedany, to obiekt  zostanie 
rozebrany. 
 Kolejne pytanie Radnego Suchowiejko dotyczyło remontu dróg przy ul. Wodoci�gowej. W istocie, w planach, które 
były robione do prowizorium bud�etowego na 2005 rok, była przewidziana przebudowa ulicy Wodoci�gowej, na odcinku 
drogi dojazdowej do budynku TBS. Posiadamy projekt  budowlany, ale musiało to wypa�� z planów na ten rok. Plany te 
robione s� jesieni�, natomiast w okresie wiosennym, kiedy robi si� przegl�dy, okazuje si�, �e pewne plany trzeba 
przeorganizowa�, bo trzeba robi� remont tam, gdzie po zimie stan ulicy taki, �e trzeba robi� nakładki bitumiczne. Tak� 
sytuacj� mieli�my na ul. Artyleryjskiej. W tym roku rozpocz�li�my przebudow� ul. Matejki, w roku 2006r. doko�czenie tego 
remontu. W ramach prowadzonej inwestycji na osiedlu Raciborki, udało nam si� wygospodarowa� �rodki, aby rozpocz�� 
przebudow� odcinka ul. Fabrycznej. W tej chwili wiemy, �e trzeba b�dzie robi� na wiosn� przebudow� ul. Boh. 
Stalingradu z uwagi na to, �e ten odcinek od ul. Limanowskiego do ul. Mickiewicza jest w takim stanie, w jakim była 
ul. Artyleryjska. Po przeprowadzeniu przetargu na te trzy zadania zobaczymy jaki b�dzie stan �rodków, je�eli oka�e si�, 
�e jeste�my w stanie wygospodarowa� �rodki finansowe przewidziane na bie��ce utrzymanie dróg, to przyst�pimy do 
przebudowy odcinka ul. Szafera, na który mamy dokumentacj� projektow�. Je�eli b�dzie mało �rodków, to rozpoczniemy 
od robót ziemnych, a doko�czymy przebudow� w 2007 roku. 
 
Tomasz Piesik - p. Radny Bogdan Bereszy�ski poruszył spraw� niszczej�cych budynków po byłej jednostce wojskowej 
na ul. Ko�ciuszki i prosił o szybkie przej�cie ich przez miasto. Informowałem na poprzedniej sesji Rady Miasta, �e 
1 grudnia br. wpłyn�ł fax z Agencji Mienia Wojskowego z propozycj� ustalenia terminu rozmów na temat zawarcia 
wst�pnego porozumienia i przedstawienia warunków zbycia na rzecz miasta nieruchomo�ci b�d�cych w dyspozycji 
Agencji Mienia Wojskowego. Zaproponowali�my, aby termin i miejsce spotkania wyznaczył Dyrektor Agencji Mienia 
Wojskowego. Spotkanie to odb�dzie si� 10 stycznia 2006 r. o godz. 12.00 w siedzibie Agencji Mienia Wojskowego. 
Z tre�ci� porozumienia Radni zostan� zapoznani. 
 
Roman Matuszak - p. Radny Bratkowski zadał pytanie dotycz�ce „Hotelu Pomorskiego”, jego przebudowy i czy była 
zgoda Konserwatora Zabytków. Cał� procedur� zwi�zan� z uzyskiwaniem decyzji wszelkiego rodzaju prowadziło 
Starostwo Powiatowe w Szczecinku. Jest uzgodnienie Konserwatora Zabytków wydane 6 kwietnia 2005r., gdzie napisane 
jest, �e Konserwator opiniuje pozytywnie projekt budowlany na przebudow� istniej�cej piwnicy pod Hotelem Pomorskim 
na  lokal gastronomiczny z dobudow� wej�cia z ul. Boh. Warszawy. Ponadto Powiatowy Zarz�d Dróg, bo ul. Boh. 
Warszawy jest drog� powiatow�, równie� zezwolił na lokalizacj� schodów zewn�trznych w pasie drogi powiatowej przy 
budynku nr 10 na tej ulicy. Zostało wydane pozwolenie na budow� 26.08.2005r., w którym zezwala si� na przebudow� 
piwnic na lokal gastronomiczny. Te wszystkie decyzje i procedura wydawania decyzji s� zgodne z prawem. My, jako 
miasto nie otrzymali�my kopii decyzji pozwolenia na budow� , poniewa� nie byli�my stron� w tym post�powaniu. Na tych 
obszarach miasta gdzie s� uchwalone plany zagospodarowania przestrzennego miasta nie wydaje si� decyzji 
o warunkach zabudowy, wydaje si� czasami decyzje �rodowiskowe, wynikaj�ce z ustawy o ochronie �rodowiska. W tym 
przypadku nie była ona potrzebna. 
 
Jacek Piotrowski - chc� odpowiedzie� na pytanie Radnego Suchowiejki dotycz�ce bunkrów. Otó� w marcu br. 
Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego przeprowadził kontrole stanu technicznego czterech bunkrów, znajduj�cych 
si� na terenie miasta. W maju br. odbyła si� w Starostwie rozprawa administracyjna, gdzie ustalono wykonanie 
niezb�dnych prac, zwi�zanych z zabezpieczeniem tych bunkrów. Projekt ten został zaopiniowany pozytywnie przez 
Wojewódzki Urz�d Ochrony Zabytków. W lipcu br. Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego nakazał decyzj�  
Burmistrzowi Miasta zabezpieczenie istniej�cych bunkrów, z wcze�niej ustalonym zakresem. Ogłoszono przetarg na 
wykonanie tych prac, zostały one zako�czone.  
Je�li chodzi o przyszło��, to w projekcie bud�etu na przyszły rok przewidzieli�my 20.000 zł na wykonanie szlaku 
turystycznego. Jest to wkład własny miasta, bo mamy zamiar ubiega� si� o �rodki zewn�trzne. S� mo�liwo�ci ubiegania 
si� z trzech �ródeł; mówi� o Kontrakcie Wojewódzkim o Działaniu Szóstym,  Edycji Phare 2006 Program Małych Grantów 
lub te� z ZPOR. Takie wnioski b�d� składane. 
Warto te� powiedzie� o tym, �e spotkałem si� z autorami przewodnika po bunkrach w Szczecinku i w okolicy. Ten materiał 
na tyle interesuj�cy, �e miasto powinno wyda� ten informator. My�l�, �e b�dzie to bardzo dobry element promocyjny tego 
szlaku, który powstanie. 
 Druga kwestia, to pytanie Radnego Hardie-Douglasa, dotycz�ce cen paliwa w mie�cie Szczecinku. Chc� 
poinformowa�, �e zwróciłem si� do Prezesa Ochrony Konkurencji i Konsumenta o podj�cie post�powania wyja�niaj�cego 
odno�nie cen paliwa w naszym mie�cie. W zał�czniku podane s� ceny, które w Szczecinku s� wy�sze ni� w okolicznych 
stacjach. 
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ad. pkt. 4 – Wyst�pienia Parlamentarzystów, Radnych Sejmiku Województwa, Radnych Rady Powiatu. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM  - w pkt. 4 nie wpłyn�ły  �adne zgłoszenia dotycz�ce wyst�pie�, przechodzimy do pkt. 5 
porz�dku obrad. 
 
 
ad. pkt. 5 – Uchwały w sprawie dokonania zmian w bud�ecie miasta Szczecinek na 2005 rok. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - mamy dwie uchwały. I-sza uchwała mówi o tym, �e chcemy zwi�kszy�  dochody i wydatki 
bud�etowe o kwot� 2.594.000 zł. Szczegółowa specyfikacja jest w uzasadnieniu do uchwały. 
 
Roman Toboła - w uzasadnieniu do projektu uchwały mamy zapis „Gospodarka komunalna i ochrona �rodowiska” 
i podane s� inwestycje, data ich rozpocz�cia i zako�czenia. W�ród nich jest „budowa stadionu OSiR”, 2005r. - 
rozpocz�cie, 2006r. -zako�czenie. Nie rozpocz�to �adnych prac, wi�c co si� stało ze �rodkami, czy zostały przesuni�te na 
inne zadanie?  
 
Grzegorz Kolomycki - te �rodki nie b�d� wykorzystane w tym roku i nie s� przesuwane na inne zadanie inwestycyjne. 
 
Roman Toboła - z tego co wiem, to stadion nie b�dzie rozpocz�ty w 2006r., ta inwestycja schodzi na dalek� przyszło��. 
Co z tymi �rodkami? 
 
Grzegorz Kołomycki - pieni�dze wejd� w nadwy�k� bud�etow�. 
 
Roman Matuszak - na poprzedniej sesji wyja�niałem co z modernizacj� stadionu b. Lechii. Gdy projektowano bud�et na 
2005r. chcieli�my wzi�� udział w Programie Euroboiska, w zwi�zku z tym zostały zaprojektowane pewne �rodki na t� 
inwestycj�, pod warunkiem, �e we�miemy udział w tym programie. Poniewa� w finale, udziału w tym programie nie 
wzi�li�my, ze wzgl�dów oczywistych, poniewa� koszt przebudowy stadionu z nawierzchni� sztuczn� wyniósłby ponad 
8 mln zł, wi�c przygotowano jedynie dokumentacj� na remont istniej�cego zasobu. Za t� dokumentacj� zapłacimy w tym 
roku, natomiast �rodki niewykorzystane przejd� w nadwy�k� bud�etow�. Kiedy b�dzie robiona modernizacja stadionu, to 
te� mówiłem, �e b�dzie to rok 2007, bo tak mamy zapisane w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym. 
 
Roman Toboła - skoro sytuacja jest znana i wiadomo było ju� przed sesj�, czy nie nale�ało uj�� tego w informacji?  
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - prosz� dyskutowa� na temat. Uchwała dotyczy zmian w bud�ecie miasta Szczecinek na 
2005r. 
 
Grzegorz Kołomycki - wydatki na to zadanie zostały poniesione w wysoko�ci 90.000 zł i inwestycja znajduje si� 
w zał�czniku inwestycyjnym. Nie poniesione w takiej wysoko�ci jak planowane, ale te wydatki były i dlatego umieszczona 
jest w zał�czniku. 
 
Janusz Rautszko - Komisja Rozwoju Gospodarczego i Samorz�dno�ci RM jednogło�nie pozytywnie zaopiniowała 
powy�szy projekt uchwały. 
 
Sylwester Grzywacz - Komisja Bud�etowo-Ekonomiczna RM zaopiniowała proponowane zmiany w bud�ecie pozytywnie, 
zarówno w I-szej jak i w II-giej uchwale. 
 
Roman Toboła - w GFO	iGW – przy AQUA TUR mamy zakup urz�dzenia do mechanicznego i chemicznego 
czyszczenia 6.900 zł i zaraz po tym zapis – zmiana systemu ogrzewania. Czy dotyczy to AQUA TUR? Po drugie – zapis – 
kary i odszkodowania wypłacone na rzecz osób fizycznych - 6.000 zł. Co to jest? 
 
Anna Mista - zmiana systemu ogrzewania, to s� indywidualne wnioski, które wpływaj� do nas o zmian� ogrzewania 
z w�glowego na gazowe. To s� odr�bne zadania. 
Te 6.000 zł zwi�zane jest z nasadzeniami topól na ul. Mickiewicza. I-sze nasadzenia wyschły i wykonawca zwrócił nam 
kwot� w wysoko�ci 12.000 zł, potem odwołał si� do S�du o zwrot tej kwoty, poniewa� uznał, �e uschni�cie topól nie 
nast�piło z jego winy. Została zawarta umowa poza S�dowa, tzw. ugoda i połowa tej kwoty została zwrócona I-szemu 
wykonawcy. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - dyskusja si� wyczerpała, poddaj� pod głosowanie. Kto jest za podj�ciem uchwały w sprawie 
dokonania zmian w bud�ecie miasta Szczecinek? 
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W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła I-sz� uchwał� w sprawie dokonania zmian w bud�ecie miasta 
Szczecinek na 2005 rok. 
 
    /uchwała Nr XXXIII/319/05 – w zał�czeniu/ 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła II-g� uchwał� w sprawie dokonania zmian w bud�ecie miasta 
Szczecinek na 2005 rok. 
 
    /uchwała Nr XXXIII/320/05 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 6 – Uchwała w sprawie zaci�gni�cia po�yczki. 
 
Sylwester Grzywacz - Komisja Bud�etowo-Ekonomiczna RM jednogło�nie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie zaci�gni�cia po�yczki. 
 
Roman Toboła - jak przy ka�dej po�yczce, uzasadnione jest pytanie ile wynios� odsetki od tej po�yczki, bo  istotne 
b�dzie dla przyszłego Burmistrza i samorz�du to ile b�dzie musiał spłaci�. 
 
Roman Matuszak - po�yczka w WFO	iGW jest po�yczk� preferencyjn�. Udzielana jest na budowanie systemów 
kanalizacji sanitarnej na istniej�cych i nowobudowanych osiedlach. Warunki s� takie: 03 stopy redyskonta weksli 
minimalne oprocentowanie, nie mniej ni� 2% w stosunku rocznym, a  te 03 stopy redyskonta weksli wynosi 1,75%, b�dzie 
wi�c 2% w stosunku rocznym. 
 
Jerzy Musiał - Przew. RM - poddaj� pod głosowanie. Kto jest za podj�ciem uchwały w sprawie zaci�gni�cia po�yczki? 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie zaci�gni�cia po�yczki. 
 
    /uchwała Nr XXXIII/321/05 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 7 – Uchwała w sprawie zbycia nieruchomo�ci stanowi�cych własno�� Miasta Szczecinek. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM  - chodzi o dwa lokale mieszkalne i o trzy niezabudowane działki. 
 
Sylwester Grzywacz - Komisja Bud�etowo-Ekonomiczna RM zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie zbycia nieruchomo�ci stanowi�cych własno�� 
Miasta Szczecinek. 
 
    /uchwała Nr XXXIII/322/05 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 8 – Sprawozdanie Pełni�cego funkcj� Burmistrza Miasta Szczecinek. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - czy s� pytania do Pana Burmistrza? Pyta� nie ma, przechodz� do nast�pnego punktu 
porz�dku obrad. 
 
 
ad. pkt. 9 – Informacja Przewodnicz�cego Rady Miasta. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - w okresie od 5 grudnia br. brałem udział w otwarciu budynku TBS i w czterech spotkaniach 
opłatkowych, organizowanych przez miasto, Diabetyków, Zwi�zek Niewidomych, nauczycieli, składałem równie� �yczenia 
pracownikom Urz�du Miasta. 
W okresie tym do Rady Miasta wpłyn�ły pisma, które dotyczyły nast�puj�cych spraw: 
- uchwała Składu Orzekaj�cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania opinii o projekcie 

bud�etu miasta na 2006r. Opinia pozytywna. Nie b�d� jej odczytywał w tej chwili, pozostawi� j� na sesj� bud�etow�; 
- Wojewoda Zachodniopomorski stwierdził niewa�no�� uchwały Nr XXXI/304/05 Rady Miasta Szczecinek z dnia 

7 listopada 2005r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Narutowicza II” 
w Szczecinku. W rozstrzygni�ciu nadzorczym zostało zakwestionowane to, �e nie dokonano podziału liniami 
rozgraniczaj�cymi terenów o ró�nym przeznaczeniu; 
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- nast�pne pismo dotyczy uchwały o pomocy publicznej i restrukturyzacji Samodzielnego Publicznego ZOZ 
w Szczecinku. Wojewoda stwierdził niewa�no�� § 5, który okre�lał, �e uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku 
Urz�dowym Województwa Zachodniopomorskiego. Zdaniem Wojewody uchwała ta nie jest aktem prawa 
miejscowego i nie podlega publikacji i tylko dlatego stwierdził niewa�no�� tej uchwały; 

- Wojewódzki S�d Administracyjny oddalił skarg� nasz� na rozstrzygniecie nadzorcze Wojewody w sprawie 
uniewa�nienia uchwały w sprawie utworzenia u�ytków ekologicznych. W tej uchwale nie okre�lili�my organu 
sprawuj�cego nadzór nad ustalonym u�ytkiem ekologicznym. Wychodzili�my z zało�enia, �e jest to oczywiste; 

- Wojewódzki S�d Administracyjny w Szczecinie prosi o nadesłanie materiałów dotycz�cych naszej uchwały w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Polna – 1”. Organ nadzoru zakwestionował to, �e 
dopuszczamy mieszanie funkcji; 

- wpłyn�ła równie� cała masa �ycze� �wi�tecznych, m. in. od ksi�dza Parafii Wojskowej. 
 
Czesław Podkowiak  - chciałem sprostowa� Pana informacj�, je�li chodzi o uchwał� Nr XXXI/298/05 w sprawie pomocy 
publicznej i restrukturyzacji Samodzielnego Publicznego ZOZ. Wojewoda stwierdził niewa�no�� § 5, tutaj �adnych działa� 
Rada nie b�dzie musiała podejmowa�. Uchwała weszła w �ycie z dniem podj�cia. 
 Je�eli chodzi o drug� kwesti� dotycz�c� miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, to spór mi�dzy 
nami a Wojewod� ma charakter zasadniczy. Chodzi o to, jak� swobod� ma gmina ustalaj�c pewne zapisy miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego. Wielokrotnie mieli�my do czynienia z do�� restrykcyjnym podej�ciem Urz�du 
Wojewódzkiego, zwłaszcza Wydziału zajmuj�cego si� zagospodarowaniem przestrzennym. Zaakceptowanie stanowiska 
Wojewody spowoduje, �e w naszych działaniach b�dziemy bardzo ograniczeni. 
 
Wiesław Suchowiejko - jedna w�tpliwo��, je�eli Wojewoda kwestionuje to, �e my mieszamy funkcje w planach, co 
zdaniem Wojewody jest niedopuszczalne, to czy nie jest tak, �e we wszystkich naszych planach, które uchwalili�my do tej 
pory nie popełnili�my tego bł�du? 
 
Roman Matuszak - w tym przypadku prawo działa w taki sposób, �e Wojewoda jak nie zakwestionuje uchwały w ci�gu 
miesi�ca, to plan taki jest ogłaszany i wchodzi w �ycie. Wojewoda ma jeszcze jeden termin. Mo�e zło�y� skarg� do ju� 
prawomocnego planu w ci�gu roku od dnia jego uprawomocnienia i jak z tego nie skorzysta, to nie ma �adnej mo�liwo�ci 
podwa�enia planu.  
 
Czesław Podkowiak - przy opracowywaniu plan jest na bie��co ustalany przez planistów i przez Referat UM 
z Wojewod�. By� mo�e pojawiła si� nowa koncepcja, nowe spojrzenie urz�dników  Wojewody i dlatego Wojewoda uznał, 
�e wtedy nie zauwa�ył i wniósł skarg� do WSA na plan „Polna – 1”. 
 
 
ad. pkt. 10 – Wnioski i zapytania Radnych. 
 
Andrzej Bratkowski - w materiałach na sesj� zostały doł�czone dwa pisma, przesłane na r�ce p. Burmistrza z firmy 
Kronospan. Dotycz� one jednej istotnej sprawy – konieczno�ci współpracy Kronospanu z miastem. Cieszy� mo�e fakt, �e 
Kronospan zdecydował si� przenie�� ci��arówki do miasta, co �wiadczyłoby o tym, �e ta decyzja swego czasu była 
restrykcj�. Druga sprawa dotyczy zobowi�za� jakie na siebie Kronospan przyj�ł kiedy dyskutowali�my o strefie specjalnej. 
Dotyczy to przyj�tego na siebie zobowi�zania zainstalowania monitora atmosfery nad zakładem, z którego Kronospan 
niedwuznacznie próbuje si� wycofa�. Uwa�am, �e zamontowanie takiego urz�dzenia i publiczne podawanie danych jakie 
emisje dokonywane s� nad zakładem, raz na zawsze poło�y kres dyskusjom o jego wpływie na �rodowisko w mie�cie. 
Dlatego zwracam si� do władz miasta i do kolegów i kole�anek, aby w tym zakresie utrzyma� swoje stanowisko, �eby 
Kronospan sfinansował dane urz�dzenie. 
 
Wojciech Milewski  - mój wniosek, który za chwil� zło��, wynika z faktu przewijania si� od paru sesji sprawy ceny paliwa 
i z tego, �e p. J. Hardie-Douglas w swojej kampanii obiecuje, �e wykorzysta stacj� paliw Komunikacji Miejskiej do 
obni�enia tych cen. 
Ja z tym si� nie zgadzam, wiem jaki jest mechanizm, ale id�c tokiem rozumowania, które jest zara�liwe, powiem, �e jest 
nast�pna zmowa cenowa. Mam wniosek do p. Burmistrza, aby zatrudnił paru lekarzy, �eby przyjmowali pacjentów za 
30 zł, a nie za 50 zł, bo domniemywam, �e w Szczecinku wszyscy lekarze zmówili si�. 
 Po drugie nie wiem jak mam zwraca� si� do p. Hardie-Douglasa, czy tytułowa� go doktorem czy lekarzem, bo 
w kampanii u�ywa tytułu doktora, a mo�e go zrobił, nie wiem. U�ywa tego tytułu na spotach, reklamach itd. 
 
Roman Toboła - dwa pytania: 
- znaj�c firm� Kronospan wiem, �e co� za  co�, wi�c co miasto obiecało Kronospanowi za to, �e ta firma zdecydowała 

si� przerejestrowa� pojazdy? 
 
Jacek Piotrowski – odpowiem od razu. Miasto niczego nie obiecało. 
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Roman Toboła - czyli dar przekonywania burmistrza zadecydował? 
 
Jacek Piotrowski - niech Pan Radny wytłumaczy sobie jak chce. 
 
Roman Toboła - w tej chwili w hali 	lusarnia rozpocz�to montowanie nowej podłogi do skoku wzwy�. Wiem, �e 
poprzednia nawierzchnia, tartan, który był tam poło�ony w roku 1988, za pieni�dze przekazane przez Polski Zwi�zek 
Lekkoatletyki, na skutek ró�nych zaniedba� ministra sportu, który urz�dował w Szczecinku, a tak�e cz��ciowo obecnej 
ekipy, uległ utlenieniu. Mam gor�c� pro�b� o natychmiastow� interwencj�, aby w hali tej była taka nawierzchnia, �eby 
pozwoliła lekkoatletom odbywa� zawody w odpowiednim sprz�cie czyli w kolcach. Je�eli nawierzchnia zostanie zmieniona 
na tak�, �e lekkoatleci nie b�d� mogli odbywa� zawodów w swoim obuwiu sportowym, to  Szczecinek zostanie 
pozbawiony mo�liwo�ci uprawniania lekkoatletyki w pełnym zakresie. Przypominam Radnym, �e ten obiekt 	lusarnia 
został wybudowany nie za pieni�dze miasta lecz za pieni�dze lekkoatletów i wypadałoby, �eby ten obiekt spełniał swoj� 
funkcj�, był dla lekkoatletów, co nie oznacza, �e inne dyscypliny sportu nie b�d� mogły by� tam uprawiane.  
 Konkretyzuj�c; bardzo prosz�, aby spowodowa� swoimi poczynaniami tak� sytuacj�, �eby w tym pomieszczeniu, 
gdzie odbywa si� skok wzwy� znalazła si� nawierzchnia, umo�liwiaj�ca odbywanie skoku wzwy� w kolcach, a tam 
montuje si� płyty. 
 
Paweł Szycko - ad vocem p. Milewskiemu, otó� lekarza medycyny tytułuje si� doktorem, to jest zwyczajowo, tak jak 
nauczyciela szkoły �redniej tytułuje si� profesorem. Na całym �wiecie ludzie zwracaj� si�, mówi�c „doktorze”, bez 
wzgl�du na to czy lekarz ma tytuł doktora czy nie. 
 
Wojciech Milewski - co innego potocznie, a co innego u�ywa� w kampanii wyborczej. 
 
Jerzy Hardie-Douglas - chciałbym ustosunkowa� si� do tego Panie Przewodnicz�cy, bo to jest dosy� niepokoj�ce, �e ta 
trybuna wykorzystywana jest do prowadzenia kampanii, opowiadania si� po czyjej� stronie. Nie jest to pytanie z cał� 
pewno�ci�  do Burmistrza, ani do pracowników, dlatego prosz� o mo�liwo�� ustosunkowania si� do tego. 
 
Tomasz Czuk - jestem wstrz��ni�ty apokaliptyczn� wizj� tego jak biedni skoczkowie wzwy� nie b�d� mogli uprawia� tego 
sportu, poniewa� zainstalowali�my nawierzchni� inn� ni� tartan. Wszystkie o�cienne powiaty, gminy posiadaj� hale 
sportowe bez tartanu i mimo tego tam uprawia si� t� dyscyplin� w obuwiu sportowym. To nie jest tak, �e OSiR wymienił 
zniszczony tartan na profesjonaln� nawierzchni� sportow�, �e nie b�dzie mo�na uprawia� dyscypliny – skoku wzwy�. 
My�my nie zlikwidowali zeskoku, zeskok tam b�dzie i młodzie� b�dzie mogła trenowa� skok wzwy� tylko w innym obuwiu. 
Imprezy Szkolnego Zwi�zku Sportowego, na które powołuje si� p. Radny Toboła, nie wymagaj� wykonywania skoku 
wzwy� w takim specjalistycznym obuwiu. Poza tym, z tej hali maj� korzysta� nie tylko lekkoatleci, ale inne dyscypliny 
sportu i mieszka�cy Szczecinka. Zmiana nawierzchni na now� spowoduje, �e ta sala naprawd� zacznie t�tni� �yciem. 
 
Roman Toboła - proponowanie lekkoatletom skok wzwy� w obuwiu innym ni� kolce, to jakby Pan zaproponował 
piłkarzom granie w tenisówkach meczu na murawie, albo baletnicy uprawianie baletu w gumowcach. Jest to mniej wi�cej 
to samo. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - przypominam, �e w punkcie tym zgłaszamy wnioski i zapytania. Prosiłbym, aby nie było 
�adnych polemik. 
 
Jerzy Hardie-Douglas - prosiłbym o mo�liwo�� ustosunkowania si� do tego, czego Pan Przewodnicz�cy nie przerwał, 
a co nie miało nic wspólnego z zadawaniem pyta�. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - tylko wnioski i zapytania.  Wi�cej zapyta� nie ma, wobec tego przechodzimy do punktu 11 
porz�dku obrad. 
Panie i Panowie Radni; za kilka dni nowy rok, tradycyjnie chciałem zło�y� Paniom i Panom Radnym, a my�l�, �e 
pozwolicie, �e w Waszym imieniu, wszystkim mieszka�com Szczecinka zło�� na ten 2006 rok jak najserdeczniejsze 
�yczenia. 
�ycz� przede wszystkim zdrowia dobrego, rado�ci, spełnienia wszystkich marze�. Do Siego Roku. 
 
Wobec wyczerpania porz�dku obrad, z uwagi na to, �e nikt wi�cej głosu nie zabierał Przewodnicz�cy Rady Miasta  
p. Jerzy Musiał  - zamkn�ł sesj� o godz. 10.00. 
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